

ISSN 2304-0262

# 科學與人文研究期刊

第二卷 第一期 2013 年9月15 日

---

- 1 科大應英系學生跨文化敏感度之調查研究 吳歆嫻 1
- 2 主題專家翻譯之教科書內容可靠嗎？檢視 Saunders 與  
Cornett 之金融機構管理中譯本 劉任昌 19
- 3 自編張思中英語教材《基礎英語過關》之先期成效研究  
吳歆嫻、廖熒虹 54
- 4 從電子商務到行動商務 — 大學的課程變化情況  
李長群、謝觀崢、吳奕亞 65
- 5 非英語主修之大學生課餘英語學習活動參與情形 張雅惠 77
- 6 稿約 編輯室 90

ISSN 2304-0262

# Journal of Sciences and Humanities

Volume 2 No.1 September 25 2013

---

1. Investigation into Intercultural Sensitivity of English Majors at Universities of Technology	Hsin-Rong Wu	1
2. Can We Trust the Textbook Translated by Subject Experts? Examining the Translations of Saunders and Cornett's Financial Institutions Management	Jen-Chang Liu	16
3. A preliminary study on the effect of Self-developed Teaching materials "Passing English Barriers" series based on Zhang's Method	Hsin-Rong Wu, Yirng-Hung Liauh	30
4. Integrating marine knowledge into English Instruction with picture book <i>Mr. Seahorse</i>	Chang-Chun Li, Hsieh Kuan-Cheng, I-Ya Wu	44
5. On a Pathway to be Autonomous: Non-English Major College Students' Preferred Out-of-Class Learning Activities	Lilian Ya-Hui Chang	77
6. Submission	Editor	90